
JĘZYK ANGIELSKI   KLASA 4 

TEMAT:  PRESENT CONTINUOUS TENSE 

Good morning! How are you today? 

What’s the weather? Is it raining or is it sunny? I hope it’s warm and nice. 

Zauważyliście, że do czasownika dodajemy -ing w niektórych zdaniach? Jest to forma czasu 

Present Continuous – czasu teraźniejszy, którego używamy do wyrażenia czynności trwających 

TERAZ. W tym czasie czasownik jest złożony, to znaczy składa się z dwóch części: 

 

am 

is  + czasownik z końcówką -ing 

are  

 

 

https://www.youtube.com/watch?v=cB5f5yPHEZc 

 

Popatrzcie uważnie: https://www.youtube.com/watch?v=iK8fjrta0y0 

Wszystko jasne? Jeśli nie, to obejrzyjcie i wysłuchajcie takiego wyjaśnienia: 

https://www.youtube.com/watch?v=z7xA8V5JtbQ 

Może ten filmik o Jasiu Fasoli pomoże wam zapamiętać: 

https://www.youtube.com/watch?v=ZKqliwc5Eaw 

Zwróćcie uwagę, że dodając -ing czasem nieznacznie zmieniamy pisownię:  

Make + ing = making  

https://www.youtube.com/watch?v=cB5f5yPHEZc
https://www.youtube.com/watch?v=iK8fjrta0y0
https://www.youtube.com/watch?v=z7xA8V5JtbQ
https://www.youtube.com/watch?v=ZKqliwc5Eaw


Uzupełnij zdania. Co oni robią?  

 

Great! See you next time! 

Kontakt do nauczyciela: l.swinarska@sp9.edu.gdansk.pl  
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